



COMMISSION
DES
AFFAIRES EUROPÉENNES

Paris, le 15 novembre 2017

LE PRÉSIDENT

Monsieur le Président,

Le président Jean-Claude Juncker a officiellement mis en place, le 14 novembre, la *task force* sur la subsidiarité et la proportionnalité dont il avait annoncé la création dans son discours sur l'état de l'Union. Cette *task force* sera présidée par M. Frans Timmermans.

À cette occasion, le président Juncker a invité les présidents du Parlement européen, de la COSAC et du Comité des régions à nommer des membres de leurs institutions au sein de cette *task force*.

Comme le président Gérard Larcher avait eu l'occasion de le préciser au président Juncker, le Sénat français, qui est très engagé sur ces questions, serait très intéressé de pouvoir contribuer aux travaux de cette *task force*.

C'est pourquoi j'ai l'honneur de vous faire part de ma candidature pour être désigné parmi les représentants de la COSAC au sein de la *task force*.

En vous remerciant par avance de l'attention que vous voudrez bien apporter à ma démarche, je vous prie de croire, Monsieur le Président, à l'assurance de mes sentiments les meilleurs.

Cordialement

Jean BIZET

M. Toomas VITSUT
Président de la commission des affaires européennes
Riigikogu
Lossi Plats 1a
EE-151 65 Tallinn
ESTONIE

Committee for European affairs
The President

Paris, November 15th 2017

Mr President,

President Jean-Claude Juncker officially implemented, on November 14, the Task Force on Subsidiarity and Proportionality which creation was announced in his State of the Union address. This Task Force will be chaired by M. Frans Timmermans.

On this occasion, President Juncker invited Presidents of the European Parliament, of the COSAC and the Committee of the Regions to appoint members of their institutions within this Task Force.

As President Gérard Larcher had the opportunity to specify to President Juncker, the French Senate, which is strongly engaged on these matters, would be very interested to contribute to the work of this Task Force.

That is why I am honored and pleased to inform you of my application to be designated from among the COSAC's representatives within the Task Force.

Thanking you in advance for the consideration you will give to my approach, please accept, Mr President, the expression of my highest consideration.

Jean BIZET